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INTERPEIAOA

dotyczqca Nopmwy chodniko pny uliq Saperskiei

Zwracam siq do Pana w imieniu mieszkaric6w ulicy Saperskiej we Wloclawku,

w sprawie naprawy chodnika przy ulicy Saperskiej. Chodnik polo2ony w latach 50- tych XX wieku

do tej pory nie doczekal siq remontu.

ptyty chodnikowe sq popqkane, poszczerbione, ziemia pod nimi ulegta zapadniqciu, co stanowi

powaine zagro2enie dla pieszych szczeg6lnie po opadach deszczu gdy tworzq siq kaluie.

Apelujq do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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